
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.14.1.2021 

Protokół Nr 123/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 29 kwietnia 2021 r.  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:16 zakończenie o godz. 12:07 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara   

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach  

- Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3.  Informacja Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli 

o konieczności remontu dźwigu osobowego oraz kosztach tej naprawy.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1024R 

ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie 

Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

7. Wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie 

kontynuowania organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć lekcyjnych 



z  języka polskiego oraz wyrównawczych z tego przedmiotu dla ucznia przybywającego 

z zagranicy. 

8. Wniosek Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego V Powiatowego Konkursu  „Postacie z bajek”. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie sprawozdania finansowego 

powiatu stalowowolskiego za rok 2020. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

11. Przyjęcie Protokołu Nr 122/2021 z dnia 22 kwietnia 2021 r.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad.1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 123. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił się do Członków Zarządu Powiatu z wnioskiem o wycofanie 

z  porządku obrad punktu 6. w brzmieniu: Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli.  

Następnie Pan Starosta zarządził głosowanie nad wycofaniem z porządku obrad 123 posiedzenia 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego punktu 6. w brzmieniu: Uchwała Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego 

w Stalowej Woli. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 (Wicestarosta Mariusz Sołtys 

nie wziął udziału w głosowaniu).  

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję o wycofaniu z porządku obrad 123 posiedzenia Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego punktu 6. w brzmieniu: Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli. 

Numeracja kolejnych punktów porządku obrad 123 posiedzenia Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

została przesunięta o jeden numer w dół.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 (Wicestarosta Mariusz Sołtys nie wziął udziału 

w  głosowaniu).  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 



Ad. 3. Informacja Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej 

Woli o  konieczności remontu dźwigu osobowego oraz kosztach tej naprawy.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego 

i  Ustawicznego oraz Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w  Stalowej Woli, 

ul.  Hutnicza 12, 37-450 Stalowa Wola poinformowały, że w wyniku przeglądu dźwigu osobowego 

w budynku, w którym swą siedzibę mają obie wyżej wymienione jednostki organizacyjne 

stwierdzono konieczność pilnej wymiany przewodu hydraulicznego. W protokole z wykonania 

przeglądu stwierdzono zużycie przewodu hydraulicznego oraz potrzebę jego wymiany w trybie 

pilnym ze względu na bezpieczeństwo użytkowników dźwigu. Pani Naczelnik Alicja Mach 

oznajmiła również, że robocizna oraz koszty materiałów zostały wycenione na 2 700 zł netto 

(3 321 zł brutto). Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy chodzi o windę zewnętrzną? Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach odpowiedziała, że chodzi o windę zewnętrzną i dlatego wymiana wyżej 

wymienionego przewodu hydraulicznego jest bardzo poważną sprawą i należy jej dokonać. Pani 

Naczelnik Alicja Mach poinformowała, że koszty wymiany przewodu w 75% pokryje Poradnia 

Psychologiczno-Pedagogiczna, a w 25% Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego. Pani 

Naczelnik dodała, że taki rozdział kosztów jest spowodowany faktem, iż omawiana winda jest 

wykorzystywana przede wszystkim przez osoby, które uczęszczają do Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej. Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum 

Kształcenia Zawodowego i  Ustawicznego oraz Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 

w  Stalowej Woli poinformowały, że kierowane przez nie jednostki nie posiadają w swoim 

budżecie środków umożliwiających naprawę wyżej wymienionej usterki, dlatego zawnioskowały 

o zwiększenie środków w budżecie jednostek o kwotę niezbędną do jej usunięcia. Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok, który zostanie poddany pod 

obrady na 123. Posiedzeniu Zarządu Powiatu  zawiera dostosowanie planów finansowych 

Centrum Kształcenia Zawodowego i  Ustawicznego oraz  Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

związane z naprawą omawianej usterki zagrażającej bezpieczeństwu użytkowników wyżej 

wymienionej windy.  

Zarząd Powiatu przyjął informację Dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w  Stalowej Woli o  konieczności remontu dźwigu osobowego oraz kosztach tej naprawy.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1024R 

ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach zwróciła się do Zarządu Powiatu z prośbą o podjęcie uchwały 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej 



Woli. Pani Naczelnik poinformowała, że w związku z przebudową drogi nr 1024R 

ul.  Ks.  J.  Popiełuszki przewiduje się pozyskanie z  rozbiórki: kostki brukowej, krawężników, 

obrzeży. Pani Naczelnik poinformowała również, iż ze względu na to, że inwestycja prowadzona 

jest w trybie „zaprojektuj i wybuduj” Inwestor nie posiada kosztorysu inwestorskiego z którego 

wynikałaby szacunkowa ilość materiałów pochodzących z rozbiórki. Pani Naczelnik powiedziała, 

że Wydział IMP chciałby, aby kostka brukowa, która została już pozyskana z rozbiórki mającej 

związek z  przebudową drogi nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki, została przekazana 

zainteresowanym samorządom. Powiedziała również, że Gmina Zaleszany jest zainteresowana 

przekazaniem jej przez Powiat Stalowowolski kostki brukowej, która została już pozyskana 

z  rozbiórki mającej związek z  przebudową drogi nr 1024R. Dodała, że Gmina Zaleszany 

sporządziła stosowny wniosek. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, 

że  w  roku  2020 Gmina Radomyśl nad Sanem zwróciła się o nieodpłatne przekazanie kostki 

brukowej pozyskanej z  rozbiórki drogi powiatowej Nr 2502R – ul. Dąbrowskiego, a Zarząd 

Powiatu podjął Uchwałę Nr  107/722/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie kostki 

w ilości ok. 500 m2. Pani Naczelnik oznajmiła, że Gmina Radomyśl nie otrzymała kostki brukowej, 

została ona złożona na placu przy Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym w Stalowej Woli. 

Wykonawca jeszcze nie rozliczył się z kostki z Zamawiającym.  Radny Stanisław Czochara zwrócił 

uwagę, że w bieżącym roku jedno ze stowarzyszeń  złożyło wniosek o przekazanie przez Powiat 

Stalowowolski miejscowości Przyszów kostki brukowej, która została pozyskana z  rozbiórki. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że na następnym posiedzeniu Zarządu Powiatu 

mogłaby zostać podjęta uchwała dotycząca przekazania miejscowości Przyszów kostki brukowej  

pozyskanej z  rozbiórki.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys dołączył do posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że na ul. Ks. J. Popiełuszki w Stalowej Woli znajduje się 

ogromna ilość kostki brukowej. Pan Starosta wyraził opinię, że kostkę brukową uzyskaną 

z  rozbiórki mającej miejsce w związku z przebudową drogi nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki trzeba 

gdzieś upłynnić, ponieważ Powiat Stalowowolski nie będzie jej gromadził, gdyż nie ma do tego 

odpowiednich lokalizacji, a wyżej wymieniona kostka brukowa nie jest mu w obecnej chwili 

potrzebna. Pan Starosta wyraził również opinię, że część kostki brukowej należy przekazać 

samorządom, które chciałyby ją otrzymać, a gdy już zostanie ona przekazana tym samorządom, 

pozostała jej część zostanie sprzedana. Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że Wójt 

Gminy Zaleszany oznajmił, że jest zainteresowany otrzymaniem całości kostki brukowej 

pozyskanej z rozbiórki mającej związek z  przebudową drogi nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki. 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy żadna spośród jednostek organizacyjnych Powiatu 

Stalowowolskiego nie potrzebuje materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1024R 



ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej Woli? Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach odpowiedziała,  

że zapotrzebowanie na kostkę brukową zgłosiły 4 jednostki organizacyjne. Starosta Janusz 

Zarzeczny zaproponował, aby Zarząd Powiatu na każdym kolejnym posiedzeniu podejmował 

uchwałę dotyczącą przekazania kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki mającej związek 

z  przebudową drogi nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki konkretnemu podmiotowi. Naczelnik 

Wydziału IMP Alicja Mach zaproponowała, aby Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi 

powiatowej Nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej Woli, w myśl której wyraziłby zgodę na 

nieodpłatne przekazanie materiałów uzyskanych w trakcie realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa 

drogi powiatowej Nr  1024R ul. Ks. J. Popiełuszki w Stalowej Woli”, tj.: kostki brukowej, obrzeży 

betonowych i  krawężników na rzecz Gminy Zaleszany oraz Gminy Radomyśl nad Sanem. Starosta 

Janusz Zarzeczny powiedział, że władze Powiatu Stalowowolskiego z pewnością będą chciały 

zaopatrywać w kostkę brukową pozyskaną w trakcie realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej Nr  1024R ul. Ks. J. Popiełuszki w Stalowej Woli” poszczególne gminy Powiatu. 

Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Zarząd Powiatu na kolejnych posiedzeniach będzie 

sukcesywnie podejmował uchwały dotyczące przekazania kostki brukowej uzyskanej z rozbiórki 

drogi powiatowej Nr 1024R ul.  Ks.  J.  Popiełuszki w Stalowej Woli poszczególnym podmiotom. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/821/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie materiałów uzyskanych z rozbiórki drogi powiatowej Nr 1024R ul. Ks. J. Popiełuszki 

w  Stalowej Woli.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że prywatny inwestor - PPU San Bud zwrócił 

się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykorzystanie odcinka kanalizacji 

deszczowej będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego  w celu przeprowadzenia wód 

opadowych z terenu stacji paliw znajdującej się przy ul. Przemysłowej (dz. nr ew. 33/4) do studni 

kanalizacji deszczowej położonej na dz. 1817/3. Pani Naczelnik poinformowała również,  

że Zarząd Dróg Powiatowych po zasięgnięciu opinii projektanta kanalizacji deszczowej położonej 

w drodze nr 1027R ul. Przemysłowej poinformował wnioskodawcę o możliwości wykorzystania 

odcinka kanalizacji będącej własnością Powiatu. Pani Naczelnik poinformowała ponadto,  

że szczegółowe uzgodnienie planowanych rozwiązań w zakresie wykorzystania odcinka 

kanalizacji deszczowej celem przeprowadzenia wód opadowych może nastąpić: 

- na warunkach wydanych przez Gminę Stalowa Wola i przy zapewnieniu odbioru wód 

opadowych przez Gminę Stalowa Wola; 



- przy uzyskaniu zgody Zarządu Powiatu jako gospodarującego mieniem Powiatu 

Stalowowolskiego – właściciela kanalizacji deszczowej w ul. Przemysłowej. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/822/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie 

odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 6. Wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie 

kontynuowania organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć lekcyjnych 

z  języka polskiego oraz wyrównawczych z tego przedmiotu dla ucznia przybywającego 

z zagranicy.  

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na kontynuowanie organizacji w roku 

szkolnym 2021/2022 t.j. od 1 września 2021 do 23 stycznia 2022 roku (4,5 miesiące) 

dodatkowych zajęć lekcyjnych z języka polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. oraz dodatkowych 

zajęć wyrównawczych z tego przedmiotu w wymiarze 1 godz./tyg. dla ucznia technikum, który 

przybył z zagranicy. Pani Naczelnik oznajmiła, że wyżej wymieniony uczeń pod koniec 

października 2020 roku został przyjęty do Technikum Nr 4 w Centrum Edukacji Zawodowej 

w  Stalowej Woli, a Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przyznanie dodatkowych zajęć lekcyjnych 

z  języka polskiego w wymiarze 3 godz./tyg. od 09.11.2020 r. do 25.06.2021 r. (7,5 miesięcy) dla 

tego ucznia. Ponadto Pani Naczelnik poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy z dnia 

14  grudnia 2016 r. – Prawo Oświatowe (t.j. Dz.U. z 2020 r., poz. 910 z późn. zm.) osoby będące 

obywatelami polskimi, podlegającymi obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi nauki, które nie 

znają języka polskiego albo znają go na poziomie niewystarczającym do korzystania z nauki mają 

prawo do dodatkowej, bezpłatnej nauki języka polskiego oraz mogą korzystać z dodatkowych 

zajęć wyrównawczych w zakresie przedmiotów nauczania organizowanych przez organ 

prowadzący szkołę, nie dłużej jednak niż przez okres 12 miesięcy. Pani Naczelnik wyjaśniła,  

że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli chciałby, aby wyżej wymieniony uczeń 

technikum, który przybył z zagranicy, kontynuował w okresie od 1 września 2021 do 23 stycznia 

2022 roku rozpoczętą 9 listopada 2020 roku naukę w ramach dodatkowych zajęć lekcyjnych 

z języka polskiego oraz dodatkowych zajęć wyrównawczych z tego przedmiotu. Pani Naczelnik 

poinformowała, że koszt organizacji omawianych dodatkowych zajęć lekcyjnych z języka 

polskiego  oraz omawianych dodatkowych zajęć wyrównawczych z tego przedmiotu ogółem 

wynosi 4 840,65 zł, w tym 3 872,52 zł w okresie od września do grudnia 2021 r. i 968,13 zł  

od 1  stycznia do 23 stycznia 2022 r. Dodała, że środki finansowe od stycznia 2022 r. będą 

pochodziły z części oświatowej subwencji ogólnej. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników 



posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy byłaby 

możliwa organizacja dodatkowych zajęć lekcyjnych z języka polskiego oraz dodatkowych zajęć 

wyrównawczych z tego przedmiotu w grupach, dla uczniów przybyłych z zagranicy? Naczelnik 

Wydziału E Bożena Karlik odpowiedziała, że na pewno byłaby taka możliwość,  

ale prawdopodobnie wystąpiłby problem organizacyjny. Dodała, że w szkołach z terenu Powiatu 

Stalowowolskiego uczy się młodzież, która przybyła z różnych krajów i ma różną znajomość 

języka polskiego. Starosta Janusz Zarzeczny zwrócił się do Naczelnik Wydziału E Bożeny Karlik 

z  prośbą o sprawdzenie, czy istnieje możliwość organizacji dodatkowych zajęć lekcyjnych 

z języka polskiego oraz dodatkowych zajęć wyrównawczych z tego przedmiotu, w których 

brałoby udział kilku uczniów jednocześnie, dla uczniów przybyłych z zagranicy. Pani Naczelnik 

Bożena Karlik odpowiedziała, że sprawdzi, czy istnieje taka możliwość. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie kontynuowania organizacji w roku szkolnym 2021/2022 

dodatkowych zajęć lekcyjnych z  języka polskiego oraz wyrównawczych z tego przedmiotu dla 

ucznia przybywającego z zagranicy i wyrażeniem zgody na kontynuowanie organizacji w roku 

szkolnym 2021/2022 t.j. od 1 września 2021 do 23 stycznia 2022 (4,5 miesięcy) dodatkowych 

zajęć lekcyjnych z języka polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. oraz dodatkowych zajęć 

wyrównawczych z tego przedmiotu w wymiarze 1 godz./tyg. dla ucznia technikum, który przybył 

z zagranicy. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli w sprawie kontynuowania organizacji w roku szkolnym 2021/2022 dodatkowych zajęć 

lekcyjnych z  języka polskiego oraz wyrównawczych z tego przedmiotu dla ucznia przybywającego 

z zagranicy i wyraził zgodę na kontynuowanie organizacji w roku szkolnym 2021/2022 

t.j.  od  1  września 2021 do 23 stycznia 2022 (4,5 miesięcy) dodatkowych zajęć lekcyjnych z języka 

polskiego w wymiarze 2 godz./tyg. oraz dodatkowych zajęć wyrównawczych z tego przedmiotu 

w wymiarze 1 godz./tyg. dla ucznia technikum który przybył z zagranicy.  

Ad. 7. Wniosek Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie 

wsparcia finansowego V Powiatowego Konkursu  „Postacie z bajek”.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował, że Powiatowy Konkurs „Postacie z bajek” 

jest od pięciu lat organizowany przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Chwałowicach i cieszy się 

dużym zainteresowaniem wpisując się tym samym w doroczną ogólnopolską akcję „Tygodnia 

Bibliotek”. Dodał, że Powiat Stalowowolski patronuje wyżej wymienionemu konkursowi i co roku 

go wspiera. Następnie oznajmił, że V Powiatowy Konkurs „Postacie z bajek” adresowany jest do 

dzieci w wieku przedszkolnym i dzieci uczących się w szkole podstawowej. Głównym celem 

konkursu jest upowszechnianie wśród dzieci przedszkolnych wiedzy nt. bogatej literatury 

dziecięcej oraz podniesienie ich kompetencji twórczych w zakresie edukacji teatralnej 



i  plastycznej. Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem z siedzibą 

w  Chwałowicach zwróciła się z prośbą o wsparcie finansowe konkursu, w kwocie 1 tys. zł, które 

w przypadku ich przyznania przeznaczy na zakup nagród dla jego uczestników oraz na druk 

materiałów reklamowych.  Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk oznajmił, że podległy  

mu Wydział proponuje przychylić się do prośby Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Radomyślu nad Sanem z siedzibą w  Chwałowicach i dofinansować omawiany konkurs  

w kwocie  800,00 zł, z  przeznaczeniem na zakup nagród i dyplomów. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wniosku Dyrektor Gminnego Centrum 

Kultury w Radomyślu nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego V Powiatowego Konkursu  

„Postacie z bajek” i  dofinansowaniem wyżej wymienionego konkursu kwotą  800,00 zł, 

z  przeznaczeniem na zakup nagród i dyplomów. Głosy: za – 5, przeciw – 0, 

wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Radomyślu 

nad Sanem w sprawie wsparcia finansowego V Powiatowego Konkursu  „Postacie z bajek” 

i  postanowił dofinansować wyżej wymieniony konkurs kwotą  800,00 zł, z  przeznaczeniem na zakup 

nagród i dyplomów.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie sprawozdania finansowego 

powiatu stalowowolskiego za rok 2020.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła sprawozdanie finansowe powiatu stalowowolskiego  

za rok 2020. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać 

jakieś pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 

5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/823/2021 w sprawie sprawozdania finansowego powiatu 

stalowowolskiego za rok 2020.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w  sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/824/2021 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 10. Przyjęcie Protokołu Nr 122/2021 z dnia 22 kwietnia 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

Protokołu Nr 122/2021 z dnia 22 kwietnia 2021 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. 



Pan  Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 122/2021 z dnia 22 kwietnia 

2021 r. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  

Protokół Nr 122/2021 z dnia 22 kwietnia 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone.  

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Protokołował: 

Jędrzej Toman 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

  (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


